



燕山大学
YANSHAN UNIVERSITY

Address: 438 West Hebei Avenue, Qinhuangdao, Hebei 066004, China
Tel: +86 335 8057070 Fax : +86 335 8061449

Dear International Cooperation Office,

We, Yanshan University, are aware of the established and valued contribution that the University of São Paulo plays in developing human knowledge and understanding. We would love the opportunity of collaboration between the University of São Paulo and Yanshan University.

Yanshan University is located in Qinhuangdao City, Hebei Province, only a 2-hour drive from Beijing. Yanshan University is the member of the Association of Sino-Russian Technical Universities. Yanshan University was included in the University Rankings of Times Higher Education 2020 and ranked the 70th among the 81 universities in mainland China; Yanshan University was also listed in the 2020 University Rankings of US News and ranked the 149th among the 188 universities in mainland China.

Yanshan University encompasses 267 hectare of grounds with a total floor area of 1.06 million square meters. Yanshan University currently is attended by 38,000 students receiving higher education, and has 3200 faculty staff.

Yanshan University offers 11 postdoctoral programs and confers doctorates in 14 first-level disciplines, master's degrees in 30 first-level disciplines and professional master's degrees in 17 disciplines. Yanshan University's 64 undergraduate programs covers 8 disciplines including engineering, liberal art, science, economics, management, law, fine arts, philosophy, and education. Yanshan University's specialties of engineering, materials science, chemistry, and computer science have recently been ranked in the ESI's top 1%. Yanshan University has reached an internationally advanced level in fields such as Heavy Machinery and Large Complete Set Equipment, Metastable Materials Science and Technology, the theory and technology of Parallel Robot, the technology of Fluid Power Transmission and Electro-hydraulic Servo Control, the theory and technology of Industrial Automation Control, Precision Plastic Forming technology, Forging and Heating Treatment Technology of Heavy Forgings, and Mechanical Structure and Materials Science under Extreme Conditions.

Yanshan University values the international links and such that builds a global network of academic exchanges and educational partnerships. Our university has established various successful relationships with over 80 high-level universities and scientific research institutions in more than 20 countries and regions and worked in a wide range of programs such as joint education, students and faculty exchanges, scientific research, and joint conference.

We sincerely hope to continue to strengthen the collaboration with the University of São Paulo and have further discussion on possible collaborations in following sectors:



燕山大学
YANSHAN UNIVERSITY

Address: 438 West Hebei Avenue, Qinhuangdao, Hebei 066004, China
Tel: +86 335 8057070 Fax : +86 335 8061449

- Teacher and student exchange and visiting program
Faculty exchange, training, further study, and teaching. Exchange students for long-term and short-term study, flexible enrollment and credit transfer.
- Research collaboration
Jointly applying for or conducting research projects, or holding conferences.
- Joint education
Developing joint educational programs in fields and specialties of common interests.
- Teaching collaboration
Building some professional courses, joint education, exploring teaching methodology, developing teaching materials and resources.

We welcome your International Cooperation Office to contact our Office of International Cooperation.

Contact: Ms. Yingying XUE

Email: international@ysu.edu.cn

Phone: +86-335-8604309

Fax: +86-335-8061449

We hereby sincerely invite you to explore the possibilities of cooperation in higher education, and looking forward to your response.

Your sincerely





尊敬的圣保罗大学:

您好, 我校(燕山大学)素仰贵校办学绩优、治学严谨、享有盛誉, 期盼我校能与贵校有交流合作的机会。

燕山大学地处河北省秦皇岛市, 离北京只有 2 个小时的车程。是中俄工科大学联盟成员。学校上榜“泰晤士 2020 世界大学排名”, 在中国大陆 81 所上榜高校中并列第 71 位。上榜 US News “2020 世界大学排行榜”, 在中国内地上榜的 188 所高校中位列第 149 名。

学校占地面积 267 公顷, 建筑面积 106 万平方米。现有普通高等教育在校生 38000 人。现有教职工 3200 人。

学校设有 11 个博士后流动站, 14 个博士学位一级学科, 30 个硕士学位一级学科, 17 个专业硕士学位类别, 64 个本科专业, 已形成以工学为主, 文学、理学、经济学、管理学、法学、艺术学、教育学等 8 个学科门类共同发展的学科格局。工程学、材料科学、化学、计算机科学 4 个学科进入 ESI 排名全球前 1%。学校在重型机械成套设备、亚稳材料科学与技术、并联机器人理论与技术、流体传动与电液伺服控制技术、工业自动化控制理论与技术、精密塑性成型技术、大型锻件锻造工艺与热处理技术、极端条件下机械结构与材料科学等研究领域具有国际先进水平。

近年来, 燕山大学积极开展国际间的学术交流合作, 已与美国、加拿大、英国、德国、俄罗斯、日本等 20 多个国家和地区的 80 余所高水平大学、科研机构建立了友好合作关系, 在师生交流、科研合作、合作办学、联办会议等领域开展交流与合作。

我校真诚希望继续加强与贵校的合作, 在以下领域共同探讨交流与合作的可能性:

➤ 师生互访



燕山大学
YANSHAN UNIVERSITY

Address: 438 West Hebei Avenue, Qinhuangdao, Hebei 066004, China
Tel: +86 335 8057070 Fax: +86 335 8061449

互派教师交流、培训、进修和授课等。互派学生进行长短期交流，可插班学习，互认学分。

➤ 科研合作

联合申报科研项目，合作研究与发表学术成果，共同举办学术会议等。

➤ 合作办学

在共同感兴趣的领域和专业开展中外合作办学项目或境外办学项目。

➤ 教学合作

合作开发与建设专业课程，联合培养学生，共同探讨教学手段、方法，研发教材、课件等教学资源。

如您有意愿，可与我校国际合作处联系。

联系人：薛颖颖

邮箱：international@ysu.edu.cn

电话：+86-335-8604309 传真：+86-335-8061449

同声自相应，同心自相知。我校期盼与贵校谋合作，共发展，互通有无，精诚合作，携手共进，共铸荣光！

